
 

 

 

Referat fra ekstraordinært skoleudvalgsmøde 17. juni 2022 kl. 8.00-8.45, MED-niveau 2 

 

Sted: Webex  

 

Til stede: Tine Gent, Henriette Rohdenwiller, Louise Glad, Bente Mathiesen, Linda Fabricius, 

Cathrine Lyster, Josefine Kit Sørensen, Kim Bing, Martin Studnitz Andersen, Susanne Lassen 

 

Fraværende:  

 

Mødeleder: Cathrine Lyster 

 

Referent: Anja Haagensen 

 

 Emne Formål Status 

 

1 Godkendelse af 

dagsorden 

Kan dagsorden til dagens 

møde godkendes? 

 

Dagsorden er godkendt.  

2 Rosenkilde 
Skole som 
selvstændig 
enhed 

Socialudvalget har truffet en 

principiel beslutning om, at 

Rosenkilde Skole skal være en 

selvstændig skole pr. 1. januar 

2023 og dermed ikke længere 

høre under Autisme Center 

Vestsjælland. Skoleudvalget 

har mulighed for at komme 

med input og 

opmærksomhedspunkter til 

beslutningen.  

Beslutningen drøftes på MED-

møde 13. juni 2022, på 

skoleudvalgsmøde 17. juni og 

heref ter på ekstraordinært 

skolebestyrelsesmøde i juni, 

hvoref ter der kan indsendes 

høringssvar til Socialudvalget 

inden endelig godkendelse 7. 

september 2022.  

 

I bilag 1 vises de faglige 

begrundelser, der ligger til 

grund for beslutningen.  

 

Cathrine informerede om, at beslutningen om ny 

organisering er et oplæg fra ACV’s egen virksomheds- 

og områdeledelse til Socialudvalget, og at den ikke har 

afsæt i de pågående besparelser. Hensigten er at styrke 

Rosenkilde skole som specialskole, og at Rosenkilde 

Skole kan understøtte kapacitetsopbygning i 

almenskolen.  

 

Det afholdte informationsmøde fredag 10. juni gav svar 

på mange spørgsmål.  

 

Skoleudvalget tilkendegav: 

• Rosenkilde Skole bakker op om den 

organisatoriske ændring og kan se fordelene i 

forhold til løsning af kerneopgaven.  

• Der er nogle opmærksomhedspunkter i forhold 

til den måde, der arbejdes på med de forskellige 

faggrupper – og et ønske om at bevare denne 

kultur med ligestillethed omkring opgaveløsning.  

• Louise Glad, Cathrine Lyster og Britta 

Christiansen er i undersøgelsesfase omkring løn 

og evt. overgang til andre fagforbund. Som 

udgangspunkt bliver ingen stillet ringere end nu. 

Før den formelle beslutning 7. september er det 

dog ikke muligt at indgå i forhandlinger.  

• Ros til spørgerunde i fredag. Spørgsmål og svar 

f ra mødet i f redags sendes ud snarest.  
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• Generelt har medarbejderne tillid til ledelsen om, 

at vi sammen får håndteret det, der kommer til at 

være.  

• Vi er opmærksomme på, at budgetproces 2023-

2026 kan medføre takstnedsættelser og evt. 

ændret normering. Dette er uafhængigt af 

organisationsændringen.  

 

3 Godkendelse af 
referat 

Referatet godkendes på mødet Referat er godkendt på mødet 17. juni 2022. 

 


